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Telefoon 038 498 2212
Email RM.Stevens@zwolle.nl
Bijlagen 1. vragen VVD ‘Geen inburgeringspilot voor Zwolle’

Wij stellen u voor kennis te nemen van:

De beantwoording van het College op de door de fractie van de VVD gestelde vragen ex. artikel 45 van 
het reglement van orde van de Raad.
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De fractie van de VVD heeft schriftelijke vragen gesteld, ex. artikel 45 , over het bericht dat Zwolle 
buiten de boot is gevallen bij het toewijzen van landelijke pilots om te komen tot een nieuw 
inburgeringsstelsel. Het college beantwoordt deze vragen als volgt:

De fractie van de VVD stelt daarbij de volgende vragen:
1. Heeft het college kennisgenomen van het artikel ‘4,4 miljoen euro voor pilots inburgering’ op
Binnenlands Bestuur;
Ja, wij hebben hier als college kennis van genomen.

2.Is het college reeds formeel op de hoogte gesteld van de afwijzing door het ministerie van sociale 
zaken en werkgelegenheid voor deelname aan een van de pilots inburgering;
Ja, wij hebben inmiddels een beschikking van de afwijzing ontvangen.

3. Is het college net zo verbaasd over de afwijzing als de VVD-fractie, zeker gezien de 
door het college gewekte verwachtingen over deelname tijdens het debat over het
plan van aanpak statushouders;
Wij betreuren de afwijzing op onze subsidieaanvraag. Gelet op het grote aantal deelnemende 
gemeenten was vooraf duidelijk dat honorering van onze aanvraag op voorhand niet zeker was.

4. Kan het college aangeven op grond waarvan het ministerie heeft besloten tot 
afwijzing van Zwolse aanmelding;
Ja. Er zijn twee opvallende zaken in de toelichting van het ministerie:

 Het gepresenteerde projectplan zou te weinig innovatief zijn waardoor de kans van slagen 
onvoldoende groot werd geacht.

 Er zouden teveel vrijwilligers in de uitvoering worden ingezet waarmee teveel risico wordt
genomen.

5. Is het college het met de VVD eens dat geen Zwolse deelname aan een van de 
inburgeringspilots een tegenvaller is bij het plan van aanpak statushouders - ook 
gelet op de ambities zoals vastgesteld door de raad in de aangenomen motie
‘Deelname pilot gelijke kansen voor vrouwelijke statushouders;
Ja, dat is zeker een tegenvaller. Anderzijds zijn we verheugd dat eind augustus 2019 onze aanvraag 
voor een Amif subsidie ad €500.000,- is gehonoreerd en we daarmee 250 extra trajecten voor Nieuwe 
Zwollenaren in gang kunnen zetten. Deze trajecten zijn een welkome aanvulling op de aanpak die we 
voor Nieuwe Zwollenaren uitrollen.

6. Op welke wijze geeft het college - ondanks de afwijzing voor deelname aan de pilot - 
binnen de gestelde financiële kaders, toch invulling aan de door college en raad 
gestelde ambities om mensen zo snel mogelijk in te laten burgeren en deel te laten 
nemen aan de Nederlandse samenleving door werk of onderwijs;
De trajecten die we in het kader van Amif ontwikkelen zullen ook ingezet worden voor ‘na reizigers’.
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7. Is het college bereid om de beantwoording van deze vragen ook te betrekken bij de 
in het najaar toegezegde stand van zaken ten aanzien van het plan van aanpak 
statushouders?
Later dit jaar volgt een informatienota waarin we aangeven wat de stand van zaken is ten aanzien van 
onze programmatische aanpak van de door ons geprioriteerde groepen.

Burgemeester en Wethouders van Zwolle, 

de heer P.H. Snijders, burgemeester 

mevrouw mr. I. Geveke, secretaris


